
 

Záznam z jednání k problematice D11, úsek 1106-1   

  

Místo: Statutární město Hradec Králové, Československé armády 402, 502 00 Hradec Králové, 

kancelář č. 66 

 

Datum: 24.09.2020 

 

Čas: 09:00 

 

Účastníci: viz prezenční listina 

 

Průběh jednání: 

Na úvod pan Ing. Bc. Jiří Bláha, náměstek primátora, přivítal všechny zúčastněné a zahájil jednání 

k problematice dálnice D11 v úseku 1106-1, které bylo rozděleno do následujících šesti bodů: 

1. Kontrola plnění úkolů vzešlých z předchozího jednání ze dne 02.06.2020 

2. Problematika zaslepení ulice Spojovací 

3. Komplexní pozemkové úpravy 

4. Protihluková opatření 

5. Přístupové cesty 

6. Různé 

 

Kontrola plnění úkolů vzešlých z předchozího jednání ze dne 02.06.2020 

Pan Ing. arch. Petr Brůna uvedl, že byla vyhotovena a projednána studie vedení stezky v ulici 

Klacovská po severní straně komunikace, přičemž s touto studií jsou vlastníci pozemků srozuměni a 

s jejím obsahem vyslovili souhlas. Dále odbor hlavního architekta prověřil na odboru stavebním 

umístění rodinného domu na pozemku p. č. 101/13 v katastrálním území Svobodné Dvory a výsledky 

poskytl panu Ing. Radku Kropelnickému. Z výsledku šetření odboru stavebního vyplývá, že byl tento 

rodinným dům postaven bez stavebního povolení, tudíž odbor stavební zahájil v této věci příslušná 

opatření. ŘSD Hradec Králové odmítlo panu Ing. Vlachopulosovi poskytnout digitální vektorová data 

ke stavbě „I/35 MÚK D11 Plotiště - OK Plotiště“. 

 

Problematika zaslepení ulice Spojovací 

Pan Ing. arch. Brůna seznámil všechny zúčastněné se závěry z jednání se zástupci ŘSD a ukázal 

obrázek studie propojení ulice Spojovací a stávající komunikace I/11, které bylo předmětem tohoto 

jednání. Tato studie je obsažena v příloze. ŘSD bude souhlasit s budoucím novým určením kategorií 



silnic, kdy stávající silnice I. třídy I/11 bude nově zahrnuta do kategorie II. třídy. S touto skutečností 

souhlasili všichni přítomní zástupci místních samospráv, občanských sdružení a místních občanů a 

byla diskutována nutnost urychlení přípravy propojení ulice Spojovací na stávající komunikaci I/11. 

 

Komplexní pozemkové úpravy 

Paní Ing. Stárková požádala pana Bc. Slavíka o zaslání žádosti o změnu obvodu komplexních 

pozemkových úprav. Pan Ing. Rádl bere na vědomí, že tato problematika bude realizována jako celek. 

 

Protihluková opatření 

Pan Ing. Rádl uvedl, že rozsah protihlukových stěn byl domluven na předchozím jednání. Původně 

navržená mezera oddělující dva systémy protihlukových stěn bude zaplněna, tudíž bude v oblasti 

Svobodných Dvorů protihluková stěna ucelena. Co se týče přidání protihlukových stěn v oblasti MÚK 

Plotiště nad Labem a prodloužení protihlukové stěny u obce Světí, tak k těmto změnám nedojde. 

 

Přístupové cesty 

Pro tuto problematiku byl vysoutěžen zhotovitel, po podpisu smlouvy budou s jejich podobou obeslány 

dotčené orgány. V současné době dochází ke zpracovávání geometrických plánů. ŘSD uvítá pomoc 

od místních občanských sdružení či místních občanů v rámci výkupu potřebných pozemků. 

 

Různé 

Pan Ing. Klubíčko se zeptal na studii cyklostezky do Chaloupek. Pan Ing. arch. Brůna odpověděl, že 

tato studie je již hotová a bude poskytnuta panu Ing. Klubíčkovi.  

Pan Mukařovský se zeptal, zda-li by bylo možné posunout suchý poldr u Bydžovky. Tento suchý poldr 

je obsažen v nadřazené krajské územně plánovací dokumentaci. Paní Ing. Stárková uvedla, že toto 

má v gesci Povodí Labe s.p. 

Paní Ing. Moravcová konstatovala, že zástupci Svobodných Dvorů nutně požadují zajištění pozemků 

pro umožnění rozvoje dopravní a technické infrastruktury v oblasti ulic Spojovací a U Cihelny. 

Pan Středa vznesl na Ing. Rádla požadavek, aby při výstavbě dálnice D11 neprojížděly obcí Světí 

nákladní automobily, neboť svým provozem poškozují statiku přilehlých rodinných domů a představují 

dopravní rizika. V obcí Světí došlo k poškození statiky jednoho rodinného domu a nelze vyloučit, že 

k takovýmto situacím bude i nadále docházet. Proto je nezbytné, aby nákladní automobily využívaly 

ke svým jízdám okružní křižovatku u ČKD a silnici I/33.  

 

 

 

 



Úkoly vzešlé z tohoto jednání: 

1. Odbor hlavního architekta vydá souhlasné závazné stanovisko k záměru „I/35 MÚK D11 Plotiště – 

okružní křižovatka Plotiště“ (v rámci problematiky zaslepení ulice Spojovací) 

2. Odbor správy majetku města zašle na Státní pozemkový úřad žádost o změnu obvodu 

komplexních pozemkových úprav. 

3. Odbor hlavního architekta poskytne studii chodníku a cyklostezky Klacovská panu Ing. Klubíčkovi 

4. Odbor hlavního architekta zajistí podklady obsahující vymezení suchého poldru u Bydžovky 

5. Komise místní samosprávy Kozlovka kategoricky požaduje výkup pozemků pro rozvoj 

infrastruktury v oblasti ulic Spojovací a U Cihelny 

6. Ing. Rádl ve spolupráci s příslušnými zástupci ŘSD zajistí, aby nákladní automobily neprojížděly 

přes obec Světí a využívaly ke svému provozu okružní křižovatku u ČKD a silnici I/33. 

 

Poznámka: 

Vzhledem ke skutečnosti, že prezenční listina není k dispozici, je níže uveden seznam účastníků 

tohoto jednání: 

Ing. Bc. Jiří Bláha, náměstek primátora 

Ing. arch. Petr Brůna, vedoucí OHA 

PhDr. Karel Vít, Ph.D., vedoucí odboru rozvoje města 

Bc. Petra Ulrichová, odbor rozvoje města, referent-samosprávní činnosti 

Bc. Jan Slavík, vedoucí oddělení hospodaření a evidence majetku města 

Ing. Jan Rádl, ŘSD Praha 

Ing. Michaela Stárková, Pozemkový úřad HK 

Ing. Jitka Moravcová, Kozlovka 

Ing. Jan Klubíčko, KMS Svobodné Dvory 

Martin Mukařovský 

Petr Středa, místostarosta obce Světí 

Mgr. Tomáš Slezák, referent OHA 

 

 

 

 

zapsal: Mgr. Tomáš Slezák, Magistrát města Hradec Králové, odbor hlavního architekta 

v Hradci Králové dne 24.09.2020 


